



Dr E Gerald Corrigan

Managing Director
Goldman Sachs

Former President
Federal Reserve Bank of New York

Jerry is chairman of Goldman Sachs Bank USA. He is co-chair of the Firmwide Risk Management Committee, vice chair of the Firmwide Business Practices Committee and a member of the Firmwide Commitments Committee. Since joining the firm in 1994, Jerry has served as chair or co-chair of a number of firmwide and industry-wide groups dealing with a range of issues having major implications for financial market efficiency and stability. In addition, he provides a wide range of strategic advice to the firm and its clients. He joined the firm as a managing director in 1994 and was named partner in 1996.

Jerry ended a 25-year career with the Federal Reserve System when he stepped down from his position as president and chief executive officer of the Federal Reserve Bank of New York in 1993. He had been chief executive officer of the New York Fed and vice chairman of the Federal Open Market Committee since 1984. He has also served as president of the Federal Reserve Bank of Minneapolis and special assistant to Fed chairman Paul A. Volcker.

Jerry earned a Bachelor of Social Science in Economics from Fairfield University and an MA and PhD in Economics from Fordham University in New York City. Jerry serves as chairman, trustee or member of several nonprofit boards.



傑拉德·科里根

高盛執行董事
前紐約聯邦儲備銀行主席

傑拉德·科里根現任高盛銀行(美國)主席，兼任該行 Firmwide Risk Management Committee 聯合主席、Firmwide Business Practices Committee 副主席以及 Firmwide Commitments Committee 成員。科里根於 1994 年加入高盛擔任執行董事，並先後出任多個公司及行業小組主席或聯合主席職位，處理一系列對金融市場效率及穩定性有重要影響的問題。此外，他亦負責為公司及客戶提供廣泛的策略意見。科里根於 1996 年成為公司合夥人。

科里根於 1993 年辭任紐約聯邦儲備銀行主席兼行政總裁，離開任職 25 年的聯邦儲備體系。自 1984 年起，科里根擔任紐約聯邦儲備銀行行政總裁以及聯儲局公開市場委員會副主席。他亦曾任明尼阿波利斯聯邦儲備銀行主席以及聯儲局前主席沃爾克的特別助理。

科里根獲費爾菲爾德大學頒授經濟學社會科學學士學位，並獲紐約市福特漢姆大學頒授經濟學碩士及博士學位，現任多個非牟利組織的主席、信託人及董事會成員。